
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 5. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 898
Er ministeren bekendt med, at Omniscan også er blevet brugt til røntgenun-
dersøgelser, herunder CT-skanning, selvom kontrastmidlet ikke er godkendt
hertil? Desuden bedes ministeren oplyse, om ministeren har undersøgt, om
disse patienter efterfølgende har udviklet Nefrogen Systemisk Fibrose (NSF)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand

1/1

Sundhedsudvalget 2010-11
SUU alm. del Spørgsmål 898
Offentligt


